
Acta de l’Assemblea Ordinària de socis i sòcies de l’entitat, convocada en temps i forma,
celebrada el 20 de gener de 2023 a la seu social del club.  Presideix el Sr Salvador Gomis
i actua com a secretari el Sr Josep Altimis.

  
Essent  les  20  hores,  amb  l’assistència  de  28  socis/sòcies  numeraris/es,  s’inicia
l’Assemblea amb les paraules de salutació i benvinguda del Sr. Salvador Gomis, el qual
celebra que es pugui tornar a fer de forma presencial.

Aprovació  de  l’acta  de  l’Assemblea  Ordinària  de  la  temporada 2021-22 i  de
l’Assemblea Extraordinària de convocatòria d’eleccions a la presidència

El Sr Josep Altimis demana si procedeix fer la lectura de les dues actes o si es donen per
llegides atès que s’ha pogut consultar el seu contingut al web del club. L’Assemblea dona
ambdues actes per llegides i les aprova per unanimitat.

Informe d’activitats de la temporada 2021-22

Per la part esportiva, el senyor Miquel Benítez, director esportiu del club, fa balanç de la
temporada i en destaca especialment la classificació del Primera Nacional per a la Fase
d’ascens després del segon lloc en el grup D. A la fase, celebrada a Eibar, va guanyar els
dos primers partits i es va jugar l’ascens a la Divisió Plata en l’enfrontament contra el BM
Ikasa. El partit, molt disputat, acabà amb victória del conjunt madrileny per 35-39. 

Valora i  agraeix  el  constant  suport  que l’equip va rebre durant  les  tres  jornades de
competició  pels  nombrosos seguidors/res  que es  van desplaçar  a  Eibar,  així  com les
felicitacions que el tècnic Cesc Borrell i els jugadors van rebre per part dels altres equips
per l’alt nivell competitiu exhibit.   

El sènior femení de la Divisió Plata es va veure afectat per la marxa de les dues màximes
golejadores a meitat de temporada ja que van ser fitxades per equips de la màxima
categoria. Tot i així va obtenir un meritori 6è lloc. Posteriorment va culminar la temporada
amb l’obtenció de la Copa Catalana en superar el Sant Vicenç a la final per 24-27.

Positiva la classificació per a la fase d’ascens i el 4t lloc definitiu del sènior femení de
Primera  Catalana  ja  que,  amb  una  plantilla  curta,  semblava  un  objectiu  complicat
d’assolir. Tot i així, el treball i l’esforç els va fer mereixedor dels bons resultats.

L’equip de 1a Catalana Masculina va anar de menys a més. Després d’acabar en 9a posició
a la primera fase, en la lluita per a la permanència va mostrar la millor versió i va quedar
primer classificat.  Cap problema doncs per  conservar  la  categoria,  que era l’objectiu
inicial, L’important va ser la cohesió que s’aconseguí com a equip i la notable progressió,
que obren les esperances perquè en la temporada 22-23 l’equip pugui ficar-se en la lluita
per a l’ascens a Lliga Catalana.

El masculí de 4a Catalana va ser 1r classificat en el grup a la lliga regular i 2n a la fase
final, obtenint l’ascens a 3a Catalana. Després d’unes temporades d’intents fallits, el grup
de jugadors, part d’ells encara juvenils, s’ho va proposar i va aconseguir fer el salt a la
categoria superior.

Entre d’altres aspectes d’àmbit esportiu, cal mencionar:



- la participació de tres equips (cadet femení, cadet masculí i juvenil masculí) al torneig
Handball-Cup de Tortosa.

- l’organització, el 9 i10 de juliol de 2022, de la 2a jornada del Tour Català d’Handbol-
Platja, amb la participació d’un total de 40 equips inscrits.
          

A continuació el senyor Josep Altimis enumera els actes de caire social efectuats durant
la temporada 21 22:

- Organització de la trobada social de fi de temporada amb l'assistència de 353 persones,
entre les quals l’alcaldessa Marta Farrés i la regidora d’esports Laura Reyes. En aquesta
festa es van fer reconeixements al primer equip masculí i al seu entrenador Cesc Borrell,
a l'equip de la Divisió Plata Femenina i a l'equip de Quarta Catalana Masculina pels èxits
abans comentats.  Igualment es va fer un reconeixement el senyor Vicenç Recaj per la
seva destacada aportació i dedicació al club. 

- Convocatòria d’eleccions a la presidència, amb la reelecció del senyor Salvador Gomis ja
que va ser l'única candidatura presentada.

En l’àmbit de les instal·lacions, cal citar:

- les obres programades d’adaptació del pavelló de Gràcia per a l'accés de les persones
amb discapacitat,  la  remodelació  de  la  zona  d'accés,  la  instal·lació  de  l’ascensor,  la
renovació  total  dels  serveis  a  la  zona  de  la  graderia  i  la  creació  de  dos  serveis
independents, adaptats per a persones amb discapacitat.

 - la substitució del terreny de joc sintètic per parquet.

L’informe d’activitats es posa a votació i és aprovat per unanimitat.

Tancament econòmic de la temporada 2021-22

El  Sr.  Santi  Selvas  pren  la  paraula  i  comenta  els  diferents  conceptes  d’ingressos  i
despeses, que sumen respectivament 218.180,70€ i 220.226,86€ i produeixen un saldo
negatiu de -2.046,16€.

Aquest tancament negatiu es genera per dos factors principals:

1-  La classificació  de l’equip de 1a Nacional  per  a  la  Fase Final  a  Eibar.  La despesa
extraordinària que ocasiona no estava contemplada al pressupost.

2- La pèrdua de prop de 50 jugadors/res, que van deixar de practicar l’handbol per la
COVID-19,  pèrdua  que  va  provocar  la  davallada  d’ingressos  per  quotes  de  soci  i
esportives.

Tanmateix  es  van  produir  uns  ingressos  extraordinaris  imprevistos,  procedents  de
subvencions de l’Ajuntament i  la Generalitat per paliar els efectes de la COVID-19, i
aportacions voluntàries de socis a la «FILA ZERO». Gràcies a aquests ajuts rebuts, el
tancament econòmic negatiu no va ser més elevat.



   

En relació amb el tancament presentat, el Sr. Tomàs Fernàndez demana que en l’apartat
PRESTACIÓ  DE  SERVEIS  s’especifiqui  amb  detall  cada  servei.  Igualment  que  de  les
subvencions  rebudes,  s’indiqui  quines  corresponen  a  la  Generalitat  i  quines  a
l’Ajuntament. 

El Sr. Lluís Marrugat demana a què fa referència els INGRESSOS SOCIALS? Se li respon
que corresponen a bar, loteria i festa de fi de temporada.

Presentació i aprovació el pressupost per a la temporada 2022-23 
 
Tot seguit es presenta i es detalla el pressupost previst per a la temporada 2022-23, el
qual contempla uns ingressos de 225.732€ i unes despeses de 225.331€, amb un saldo
de +401€.

El Sr. Vicenç Recaj demana si el pressupost contempla la possible participació a fases.

Se li respon que no, com de costum no es contempla. En cas de fer fases, el pressupost
pot tenir una desviació d’uns 14.000€ 

L’estat de comptes de la temporada 20-21 i el pressupost de la temporada 21-22 són
aprovats per unanimitat.

Informe de la Junta Directiva

El Sr. Salvador Gomis cedeix la paraula al Sr. Miquel Benítez perquè expliqui el projecte
esportiu previst.

El Sr Benítez, en resum, parla de:

- col·locar el club en posició líder del Vallès Occidental
- posicionar els equips sèniors en zona destacada de les classificacions
- augmentar el nombre de fitxes
- potenciar la base, actualment molt justeta.
- imcrementar el treball amb les escoles vinculades al club
- consolidar l’estructura femenina.

El Sr Gomis comenta que el que importa és fer passes per arribar a assolir l’objectiu.

Demana tot seguit a la Sra. Fani Badia si vol dir alguna cosa en relació amb l’Àrea Social.
La Sra Badia confia que es puguin recuperar les activitats habituals de cada temporada
que es van veure afectades per la COVID-19. «No fa gaire dies hem organitzat la Pernil-
Cup amb força èxit de participació i el mes de març tenim previst fer la calçotada per
tornar a la normalitat». 

Reprén la paraula el Sr. Gomis i comenta que després de les obres realitzades al pavelló,
a  partir  del  febrer  es  procedirà  a  fectuar  el  canvi  dels  focus  per  leds,  sense  que
s’interfereixi l’activitat normal ja que els treballs s’efectuaran de 8 a 17 hores. 



Fa saber el problema que ha sorgit al Complex ja que hi ha una part del terreny que ha
cedit i ha afectat greument el bar i els vestidors. Diu que té una reunió amb l’Ajuntament
per  veure  quines  solucions  s’adopten  però  com que  la  incidència  és  recent,  no  pot
avançar res. El que sembla clar és que els dos edificis s’hauran d’enderrocar.

 

Proposta de la Junta Drectiva

Es passa a continuació a votar la proposta d’incorporació oficial a la Junta Directiva de la
Sra. Estefania Badia, la Sra. Pilar Rodríguez i el Sr. Àlex Vaillo.

L’Assemblea ratifica la proposta per unanimitat. 

Torn obert de paraula
 
El Sr. Tomàs Fernàndez felicita l’Àrea Esportiva per la gran campanya anterior i la que
està fent en l’actualitat.

Demana que quedi constància el record per a en Lluís Moix, persona que sempre havia
mantingut un gran sentiment de club i que ens va deixar per sempre.

El Sr. Vicenç Recaj comparteix l’opinió de Tomàs Fernàndez. «La figura del director tècnic
ha donat impuls i s’està reflectint. També és important que els primers equips obtinguin
bons resultats».

El Sr. Salvador Gomis li contesta: «Bona part del llegat és teu, Vicenç».

El Sr. Recaj opina que s’ha d’intentar també pujar el nivell tècnic.

Sí –diu el Sr. Gomis- peró que això no impliqui perdre gent de la casa.

La Sra. Maria Ballester s’interessa per si els campus de Setmana Santa i estiu seran de
tecnificació.

El Sr. Josep Abad li respon que per Setmana Santa hi ha molts equips que marxen de
torneig i no té sentit fer campus. De l’activitat de l’estiu no se n’ha parlat encara.

Sense més intervencions, es dona per finalitzada l’Asemblea, essent les 21,20h.

Sabadell, 20 de gener de 2023.

Salvador Gomis Josep Altimis
President Secretari


